

المنتدى البرلماني للعام 2024 في المنتدى السياسي الرفيع المستوى بشأن التنمية المستدامة

الثلاثاء، 16 تموز/يوليو 2024

نيويورك، الولايات المتحدة الأمريكية

ملخص

إن المنتدى البرلماني في المنتدى السياسي الرفيع المستوى بشأن التنمية المستدامة مصمم لإشراك البرلمانيين في تقييم التقدم نحو أهداف التنمية المستدامة على المستوى العالمي. ويوفر المنتدى البرلماني، الذي وُصف بأنه فعالية خاصة للدورة السنوية للمنتدى، فرصة كبيرة للرقابة البرلمانية على الإجراءات الحكومية وكذلك لتبادل أفضل الممارسات التشريعية بشأن التنمية المستدامة من البرلمانات في جميع أنحاء العالم.

وسيركز المنتدى البرلماني لهذا العام على هدفين من أهداف التنمية المستدامة قيد المراجعة في المنتدى السياسي الرفيع المستوى، وهما الهدف رقم 16 من أهداف التنمية المستدامة، بشأن السلام والعدالة والمؤسسات القوية، والهدف رقم 13 من أهداف التنمية المستدامة، بشأن تغير المناخ. في جلستين سريعتي الوتيرة، سيسلط الاجتماع الضوء على الخطوات الملموسة التي يمكن للبرلمانات اتخاذها لتعزيز هذه الأهداف والمساعدة في إعادة ضبط أهداف التنمية المستدامة ككل.

ملاحظة: التسجيل في المنتدى البرلماني هو فحسب من أجل إعداد قائمة المشاركين. يُطلب من جميع المشاركين المسجلين الحصول على الاعتماد لدى المنتدى من خلال بعثاتهم لدى الأمم المتحدة في نيويورك.



Parliamentary Forum at the UN High-Level Political Forum on Sustainable Development

Tuesday, 16 July 2024
NY United States

Summary

The Parliamentary Forum at the HLPF is designed to engage parliamentarians in assessing progress toward the Sustainable Development Goals (SDGs) at the global level. Billed as a Special Event of the annual HLPF session, the Parliamentary Forum provides a major opportunity for parliamentary oversight of government action as well as for an exchange of best legislative practices on sustainable development from parliaments around the world.

This year's Parliamentary Forum will focus on two SDGs that are under review at the HLPF, namely, SDG 16, on peace, justice and strong institutions, and SDG 13, on climate change. In two fast-paced sessions, the meeting will highlight the concrete steps parliaments can make to advance these goals and help reset the SDGs as a whole.

NOTE: Registration for the Parliamentary Forum is solely for the purpose of the List of Participants. All registered participants are required to obtain accreditation to the HLPF through their respective missions to the United Nations in New York.